
- korisnicima	  Proračuna	  Grada	  Velike	  Gorice	  
	  
Poštovani,	  
	  
Kao	  što	  Vam	  je	  vjerojatno	  poznato,	  Gradsko	  vijeće	  Velike	  Gorice	  na	  svojoj	  31.	  sjednici	  dana	  05.	  prosinca	  nije	  
prihvatilo	  prijedlog	  I.	  izmjena	  i	  dopuna	  Proračuna	  Grada	  Velike	  Gorice	  za	  2012.	  godinu.	  	  
	  
Kao	   odgovorni	   gradonačelnik	   iz	   dva	   sam	   razloga	   bio	   primoran	   Gradskom	   vijeću	   predložiti	   prvi	   rebalans	  
ovogodišnjeg	  Proračuna,	  i	  to:	  

1. Ovim	  rebalansom	  Grad	  Velika	  Gorica,	  zbog	  povećanih	  prihoda	  do	  kojih	  je	  došlo	  uslijed	  
	  	  	  	  	  	  odgovornog	  upravljanja	  gradom	  i	  racionalnog	  gospodarenja,	  anulira	  akumulirani	  proračunski	  
	  	  	  	  	  	  manjak	  iz	  prijašnjih	  godina,	  te	  time	  postaje	  jedan	  od	  vrlo	  rijetkih	  gradova	  u	  Hrvatskoj	  koji	  
	  	  	  	  	  	  proračunsku	  godinu	  završava	  bez	  financijskog	  minusa	  u	  poslovanju	  

2. Povećanjem	  PDV-‐a,	  cijena	  električne	  struje,	  plina,	  loživog	  ulja,	  goriva	  i	  javnog	  prijevoza,	  povećali	  
	  	  	  	  	  	  su	  se	  i	  troškovi	  Grada	  za	  javnu	  rasvjetu,	  grijanje	  i	  ostale	  režijske	  troškove	  svih	  javnih	  zgrada	  u	  
	  	  	  	  	  	  vlasništvu	  Grada,	  skrbi	  o	  socijalno	  potrebitima,	  te	  javnog	  prijevoza	  svih	  djelatnika	  gradske	  
	  	  	  	  	  	  uprave,	  javnih	  poduzeća	  i	  ustanova	  u	  vlasništvu	  grada	  

	  
Neusvajanjem	   takvog,	   tehničkog	   rebalansa	   vijećnici	   Gradskog	   vijeća	   ponijeli	   su	   se	   iznimno	   neodgovorno	  
prema	   gotovo	   svim	   korisnicima	   Proračuna,	   te	   nanijeli	   znatnu	   štetu	   normalnom	   funkcioniranju	   grada.	  
Gradski	  su	  vijećnici	   tom	  svojom	  isključivo	  političkom	  odlukom	  još	   jednom	  zorno	  pokazali	  svoju	  nebrigu	  za	  
gotovo	  70.000	  stanovnika	  našeg	  grada,	  za	  našu	  djecu,	  za	  naše	  branitelje,	  za	  više	  od	  stotinu	  aktivnih	  udruga	  
građana.	  
	  
Gradski	   su	   vijećnici	   tom	   svojom	   odlukom	   uskratili:	   isplatu	   stipendija	   učenicima	   i	   studentima,	   daljnje	  
uređenje	  naših	  društvenih	  domova	  i	  njihov	  priključak	  na	  komunalnu	  infrastrukturu,	  grijanje	  u	  društvenim	  
domovima,	  javnu	  rasvjetu	  u	  svim	  našim	  naseljima,	  redovno	  i	  izvanredno	  održavanje	  naših	  cesta	  i	  javnih	  
zelenih	   površina,	   financiranje	   rada	   FA	   „Turopolje“,	   isplatu	   socijalne	   pomoći	   za	   povećani	   broj	   korisnika	  
iste,	   priključak	   hrvatskim	   ratnim	   vojnim	   invalidima	   na	   komunalnu	   infrastrukturu,	   grijanje	   naših	   dječjih	  
vrtića	  i	  osnovnih	  škola.	  	  	  

Grad	   Velika	   Gorica	   ima	   novaca	   na	   računu,	   ostvaren	   je	   višak	   prihoda	   u	   odnosu	   na	   plan,	   te	   ću	   kao	  
gradonačelnik	   pronaći	   način	  da	   se	   ipak	  osigura	  normalno	   funkcioniranje	   i	   škola	   i	   vrtića.	   Svojom	  odlukom	  
gradski	  su	  vijećnici	  dokazali	  da	  ih	  nije	  briga	  za	  Vas	  i	  vaše	  potrebe,	  te	  da	  sebe	  osobno	  svrstavaju	  u	  „viši	  red“,	  
u	   povlaštenu	   političku	   kastu	   i	   zanemaruju	   činjenicu	   kako	   su	   u	   Gradsko	   vijeće	   izabrani	   voljom	   birača,	  
odnosno	   Vašom	   voljom.	   Ostajem	   otvoren	   za	   daljnji	   međusobni	   razgovor,	   dogovore	   i	   konzultacije	   glede	  
rješavanja	  novonastale	  situacije.	  

	   	   	   	   	   	   	   	   	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  GRADONAČELNIK	  

	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   Dražen	  Barišić,v.r.	  
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